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         Στη Λαμία  σήμερα 04 Απριλίου 2025, ημέρα  Παρασκευή και  ώρα 10:30 π.μ. στην 
αίθουσα συνεδριάσεων της Επιτροπής Περιβάλλοντος και  Χωρικού Σχεδιασμού της 
Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας  στον 3ο  όροφο, (Λ. Καλυβίων 2)  συνήλθε σε τακτική 
δημόσια δια ζώσης συνεδρίαση η Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού, έπειτα 
από την αριθ. πρωτ. : 71840/01-04-2025 πρόσκληση του Προέδρου της που επιδόθηκε 
νόμιμα σε όλα τα μέλη της, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 164 του Ν. 3852/2010 για 
να αποφασίσει επί των κάτωθι θεμάτων της ημερήσιας διάταξης:  
 

⚫ Η επιτροπή συστάθηκε και λειτουργεί σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 164 του 
Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/2010) όπως ισχύει, την αριθ. 7/2024  Απόφαση του 
Περιφερειακού Συμβουλίου Στερεάς Ελλάδας (ΦΕΚ 1060/Β/13-02-2024) 

⚫ την αριθ. πρωτ. οικ. 831/01-01-2024 Απόφαση Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας με 
θέμα: «Ορισμός Αναπληρωτή Περιφερειάρχη και Αντιπεριφερειαρχών Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας » (ΑΔΑ:ΕΗΡ77ΛΗ-ΣΙΚ). 

Η συγκρότηση της Επιτροπής είναι: 
 
Πρόεδρος                         Τακτικά μέλη:                                         Αναπληρωματικά μέλη: 
Κούκουζας Ευάγγελος   1. Ταξίδης χρήστος                                      Τοουλιάς Ανδρέας 
                                       2. Περγαντάς Ιωάννης                                 Πνευματικός Κων/νος 
                                       3. Καλαντζή Αικατερίνη                                Αποστολόπουλος Κων/νος 
                                       4. Ευαγγελογιώργος Θωμάς                        Βελισσαρίου Αναστάσιος 
                                       5. Γιαννόπουλος Ιωάννης                            Καλτσάς Ηλίας     
                                       6. Αραβαντινού- Τζέ Μαρία Παγωνίτσα       Βαρδακώστας Κων/νος 
                                       7. Αγγελακόπουλος Απόστολος                  Αγγελόπουλος Γεώργιος 
                                       8. Δρόσος Παρασκευάς                               Αλεξίου Ιωάννης  
                                       9. Βουγέσης Γεώργιος                                 Μαρκόπουλος Κων/νος 
                                     10. Μουτουσίδης Στέφανος                           Κοτσικώνας Επαμεινώνδας 
 

 

Χρέη γραμματέα εκτέλεσε η κα Αλεξοπούλου Δέσποινα, υπάλληλος της Περιφέρειας Στ. 
Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών Δομικών Έργων  με βαθμό Α΄ , που ορίσθηκε με την 
258579/3758/18-11-2019 απόφαση του Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας. 
 
 
 



Στην αίθουσα συνεδριάσεων, με φυσική παρουσία στο χώρο παραβρέθηκαν οι:  
κ. Κούκουζας Ευάγγελος ,  ως Πρόεδρος 
κ. Αραβαντινού – Τζέ – Μαρία - Παγωνίτσα, Π.Σ. , τακτικό μέλος 
κ. Ταξίδης Χρήστος, Π.Σ. , τακτικό  μέλος  
κ. Ευαγγελογεώργος Θωμάς, Π.Σ. , τακτικό μέλος 
κ. Αγγελακόπουλος Απόστολος, Π.Σ. , τακτικό  μέλος 
κ. Δρόσος Παρασκευάς, Π.Σ. , τακτικό  μέλος 
 
Μέσω της εφαρμογής “zoom” συμμετείχαν τα τακτικά μέλη: 
κ. Καλαντζή Αικατερίνη, Π.Σ. , τακτικό μέλος 
κ. Γιαννόπουλος Ιωάννης  , Π.Σ. , τακτικό μέλος 
κ. Περγαντάς Ιωάννης , Π.Σ. , τακτικό μέλος 
κ. Βουγέσης Γεώργιο, Π.Σ. , τακτικό μέλος  
κ. Μουτουσίδης Στέφανος  , Π.Σ. , τακτικό μέλος 
 
Τέλος στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν (χωρίς δικαίωμα ψήφου) μέσω της εφαρμογής 
“zoom”:Η Περιφερειακή Σύμβουλος κα Αγγελοπούλου Βασιλική Σύμβουλος της 
παράταξης Ενωτική Περιφερειακή Κίνηση και τοποθετήθηκε επί των θεμάτων της 
ημερήσιας διάταξης. 
 
Χρέη γραμματέα εκτέλεσε η κα Αλεξοπούλου Δέσποινα, υπάλληλος της Περιφέρειας Στ. 
Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών Δομικών Έργων  με βαθμό Α΄ , που ορίσθηκε με την 
258579/3758/18-11-2019 απόφαση του Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας. 
 
Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε (χωρίς δικαίωμα ψήφου) ο κος Μελέτης Κων/νος 
αναπληρωτής προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος & Χωρικού Σχεδιασμού 
Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, με τοποθετήσεις για τα θέματα που αφορούν την υπηρεσία 
του. 

Αφού διαπιστώθηκε η νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης  

Ο Πρόεδρος εισηγήθηκε στην Επιτροπή, όπως προβλέπεται από τον συνδυασμό των άρθρων 164 

παρ. 4 και 177 παρ. 8 του νόμου 3852/2010 όπως ισχύει, να επιτραπεί στους 
παρευρισκόμενους στην αίθουσα της συνεδρίασης εκπροσώπους φορέων και πολίτες 
καθώς και μέσω της εφαρμογής “zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί των 
θεμάτων, εφόσον το ζητήσουν.  

ομόφωνα 

η Επιτροπή αποφάσισε να επιτρέψει να λάβουν το λόγο οι εκπρόσωποι φορέων και οι 
πολίτες που παρευρίσκονται στη συνεδρίαση καθώς και μέσω της εφαρμογής “zoom” 
εφόσον το ζητήσουν. 

Συγκεκριμένα, στη συνεδρίαση παρευρίσκονταν με φυσική παρουσία: 

• ο κος Κουτρούμπας Δημήτριος, εκπρόσωπος της εταιρείας «Z STAR ΜΙΚΕ» για τη 
συζήτηση του 9ου θέματος ημερήσιας διάταξης, 

• η κα Μολογιάννη Κωνσταντίνα πρόεδρος Πολιτιστικής Κίνησης Μαλανδρίνου ΄΄ Ο 
ΦΥΣΙΚΟΣ ΄΄ για τη συζήτηση του 10ου θέματος ημερήσιας διάταξης, 

Μέσω της εφαρμογής “zoom” συμμετείχαν: 
 



• η Δήμαρχος του Δήμου Αμφίκλειας – Ελάτειας  κα Αθανασία Στιβαχτή, για τη 
συζήτηση του 5ου και του 6ου  θέματος ημερήσιας διάταξης, 

• ο κος Τσολάκος Γεώργιος, Μηχ/κος της εταιρείας «Z STAR ΜΙΚΕ» για τη συζήτηση 
του 9ου θέματος ημερήσιας διάταξης, 

• ο κος Δημητρόπουλος Ευάγγελος , εκπρόσωπος της εταιρείας «SUNSHINE 1 
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Α.Ε.» για τη συζήτηση του 11ου θέματος ημερήσιας διάταξης, 

 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος πρότεινε τη συζήτηση των ακόλουθων θεμάτων της 
ημερήσιας διάταξης: 
 
ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση 2ου πρακτικoύ συνεδριάσεως στις  10 / 03/ 2025. 
Εισηγητής : Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κος 
Κούκουζας Ευάγγελος. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης  Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: 

«Οριοθέτηση ρεμάτων εντός σχεδίου πόλεως Μαρμαρίου» στο Δήμο Καρύστου Ν. Ευβοίας. 

(ΠΕΤ: 2502002823) 

Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 

Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) έργου ‘Νομιμοποίηση 
αυθαίρετων κατασκευών στην κοινόχρηστη ζώνη Αιγιαλού και Παραλίας του οικισμού Πευκί 
Εύβοιας’ (ΠΕΤ: 2412001121). 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 

Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 

 
ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
«Νομιμοποίηση αυθαιρέτων κατασκευών στην κοινόχρηστη ζώνη αιγιαλού και παραλίας 
Καμένων Βούρλων Ν. Φθιώτιδας» (ΠΕΤ: 2412012227)  
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 
ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) του έργου «Μελέτη 
οριοθέτησης και έργων διευθέτησης ρέματος Ρεσνίκου περιοχής Αμφίκλειας» στο Ν. 
Φθιώτιδας (ΠΕΤ:2501005223). 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας, με ενσωματωμένη διάταξη αποθήκευσης 
εγκατεστημένης ισχύος 6 MW της  ‘’ΒΟΛΤΑΛΙΑ ΕΛΛΑΔΟΣ Α.Ε. ΑΠΕ ’’ στη θέση «Σπηλιά» 
του Δήμου Δομοκού στο Ν. Φθιώτιδας (ΠΕΤ :2412007722) 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 
ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μελέτη 
Περιβαλλοντικών επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) Μονάδας Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας με 



συσσωρευτές μέγιστης ισχύος έγχυσης και απορρόφησης 266,4 M, στη θέση «Γούρνες», 
Δ.Ε. Δομοκού, Δήμου Δομοκού, Π.Ε. Φθιώτιδας της εταιρείας «Μ STAR ΜΙΚΕ», (ΠΕΤ : 
2408006712) 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 
ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης  Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μελέτη 
Περιβαλλοντικών επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) Μονάδας Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας με 
συσσωρευτές μέγιστης ισχύος έγχυσης και απορρόφησης 349,6 M, στη θέση «Πουρναράκι 
ή Γιοφράκι», Δ.Ε. Τιθορέας, Δήμου Αμφίκλειας - Ελάτειας, Π.Ε. Φθιώτιδας της εταιρείας «Z 
STAR ΜΙΚΕ». (ΠΕΤ: 2408006613) 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την τροποποίηση 
της με α.π. 35760/25-02-2022 [(ορθή επανάληψη 09-05-2022) και (ΑΔΑ: 6ΒΑΙΟΡ10-ΩΩΧ)] 
Απόφασης Έγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Θεσσαλίας – 
Στερεάς Ελλάδας, για το έργο με τίτλο: ‘’Φωτοβολταϊκός Σταθμός Ισχύος 251,904 MWp με 
Εσωτερική μη Αυτόνομη Μονάδα Αποθήκευσης, Ικανότητας 250MWhth, στη θέση 
‘ΠΑΛΙΟΕΚΚΛΗΣΙΑ –ΠΡΟΣΗΛΙΑ - ΑΜΠΕΛΙΑ’ του Δ.Δ. Αχλαδιάς, Δήμου Δομοκού, Π.Ε. 
Φθιώτιδας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας’’, (ΠΕΤ : 2110639628) 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 
ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης  Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε) του έργου:« 
Φωτοβολταϊκός Σταθμός  Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΦΣΠΗΕ)  ισχύος 269,23000 
MWp και ΣΑΗΕ ωφέλιμης ισχύος 400 MWh στη θέση ‘Μαλανδρίνο’ και των συνοδών έργων, 
των Δ.Ε. Τολοφώνος και Λιδωρικίου, του Δήμου Δωρίδος, Π.Ε. Φωκίδας της Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας» της εταιρείας “CERO DEVELOPMENT HELLAS ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Α.Ε. ” 
(ΠΕΤ: 2312004910) 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 
ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση Μελέτης  Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε) για την κατασκευή 
και λειτουργία του έργου «ΦΣΠΗΕ ισχύος 50 MW στη θέση «Μικρή Λεχοτίνια» με τα συνοδά 
έργα αυτού, Δ.Ε. Γαλαξιδίου, Δήμου Δελφών, Π.Ε. Φωκίδα, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας» 
της εταιρείας «SUNSHINE 1 ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Α.Ε.»(ΠΕΤ: 2407006416) 
Εισηγητής : Ο Αναπληρωτής Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 
 

******************** 

 

 
ΘΕΜΑ 1ο : Η Επιτροπή Περιβάλλοντος και  Χωρικού Σχεδιασμού μετά από διαλογική 
συζήτηση  
  
                                                                ομόφωνα 
  



ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της 10 / 03/ 2025. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  23 
 

ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 
εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  τα με: α) αριθμ.: 19/2025 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Καρύστου, β) αριθμ. 55/2025 απόφαση της Δημοτικής 
Επιτροπής  του Δήμου Καρύστου, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά  
 

πλειοψηφία 
 
με  9 ψήφους υπέρ  και 1 ψήφο κατά του κου Μουτουσίδη την έγκριση της Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: «Οριοθέτηση ρεμάτων εντός σχεδίου 
πόλεως Μαρμαρίου» στο Δήμο Καρύστου Ν. Ευβοίας, σύμφωνα με την εισήγηση της 
υπηρεσίας. 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας  τόνισε ότι: Είμαστε ΑΡΝΗΤΙΚΟΙ διότι στη συγκεκριμένη περιοχή έχουν 
καταγραφεί ζητήματα με τον καθαρισμό του ρέματος και την αποκατάστασή του…. 
Θεωρούμε ότι η οριοθέτηση του ρέματος πρέπει να γίνει συνολικά και όχι αποσπασματικά 
όπως γίνεται σε αυτή την περίπτωση..  Δεν γνωρίζω επίσης εάν υπάρχει υδρολογική μελέτη 
γι αυτά τα έργα.. Επίσης υπάρχουν και παλαιότερα υφιστάμενα  έργα, τσιμεντοστρώσεις 
κλπ.. 
Σωστά η ΠΕΧΩΠ είναι Αρνητική για τη ΜΠΕ… 
Ψηφίζω ΑΡΝΗΤΙΚΑ… 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 24 
 
ΘΕΜΑ 3ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 
εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

ομόφωνα 
 

την έγκριση  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) έργου ‘Νομιμοποίηση 
αυθαίρετων κατασκευών στην κοινόχρηστη ζώνη Αιγιαλού και Παραλίας του οικισμού Πευκί 
Εύβοιας’, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας  τόνισε : Δεν έχουμε αντίρρηση σε αυτό που έχουν προτείνει οι Δήμοι, θα πρέπει 
να λυθούν αυτά τα ζητήματα…. 
Επιφυλάσσομαι όμως  για το πως θα αξιοποιηθούν οι χώροι αυτοί και αν θα αποδοθούν σε 
κοινοί χρήση. 
 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  25 
 

 



ΘΕΜΑ 4ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη 

την εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

 
ομόφωνα 

 
την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου «Νομιμοποίηση 
αυθαιρέτων κατασκευών στην κοινόχρηστη ζώνη αιγιαλού και παραλίας Καμένων Βούρλων 
Ν. Φθιώτιδας», σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας  τόνισε : Δεν έχουμε αντίρρηση σε αυτό που έχει προτείνει ο Δήμος.  
Επιφυλάσσομαι όμως  για το πως θα αξιοποιηθούν οι χώροι αυτοί και αν θα αποδοθούν σε 
κοινοί χρήση. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό   26 
 

 
ΘΕΜΑ 5ο :  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη 
την εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

ομόφωνα 
 

την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου «Μελέτη 
οριοθέτησης και έργων διευθέτησης ρέματος Ρεσνίκου περιοχής Αμφίκλειας» στο Ν. 
Φθιώτιδας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας ψήφισε ΛΕΥΚΟ τονίζοντας ότι: το έργο θα πρέπει να αντιμετωπιστεί 
ολοκληρωμένα και όχι αποσπασματικά. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  27 

 
Πριν από τη συζήτηση του κατωτέρου θέματος προσήλθε στη συνεδρίαση μέσω ΄΄ΖΟΟΜ΄΄ 
το τακτικό μέλος της επιτροπής κος Βουγέσης Γεώργιος. 

 
ΘΕΜΑ 6ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 
εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  
 

ομόφωνα 
 
Αρνητικά   για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας, με ενσωματωμένη 
διάταξη αποθήκευσης εγκατεστημένης ισχύος 6 MW της  ‘’ΒΟΛΤΑΛΙΑ ΕΛΛΑΔΟΣ Α.Ε. ΑΠΕ ’’ 
στη θέση «Σπηλιά» του Δήμου Δομοκού στο Ν. Φθιώτιδας. 



Ο κος. Αγγελακόπουλος Απόστολος από την παράταξη Ενωτική Περιφερική Κίνηση 
τόνισε: 
Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ..  
Στον πολύπαθο Δομοκό δεν πρέπει να τοποθετηθεί πλέον ούτε ένα Φ/Β. 
Ο κος. Δρόσος Παρασκευάς από την παράταξη Ενωτική Περιφερική Κίνηση τόνισε: 
Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ … 
Δεν πρέπει να δώσουμε πλέον καμία άδεια για Φ/Β στο Δομοκό αρκετά αυτή η περιοχή έχει 
κορεσθείς… 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας  τόνισε :Είμαστε Αρνητικοί. Εγώ θα βάλω την ερώτηση που είχα και πάρτε την 
εσείς υπ όψιν σας. Για τα Κ.Α.Ζ ο αποχαρακτηρισμός ή  μείωση της περιοχής αυτής, 
χρειάζεται απ ότι ξέρω απόφαση ΥΠΕΝ ή αιτιολογημένη γνώμη της Αποκεντρωμένης. 
Υπάρχει για την συγκεκριμένη περίπτωση; Για να ξέρουμε κι κόλας τι ρόλο παίζει κι ο 
καθένας σε όλη αυτή την ιστορία, έχει μια σημασία νομίζω να το ξέρουμε αυτό.  
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  28 

 
ΘΕΜΑ 7ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 
εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει   
 

ομόφωνα 
 

Αρνητικά   για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μονάδας 
Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας με συσσωρευτές μέγιστης ισχύος έγχυσης και 
απορρόφησης 266,4 M, στη θέση «Γούρνες», Δ.Ε. Δομοκού, Δήμου Δομοκού, Π.Ε. 
Φθιώτιδας της εταιρείας «Μ STAR ΜΙΚΕ».  
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας ψήφισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ τονίζοντας. 
Τα έργα εγκατάστασης Σταθμών Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.)   πρόκειται 
για έργα μπαταριών τα οποία έρχονται να λειτουργήσουν συμπληρωματικά στην ανάπτυξη 
των δεκάδων αιολικών σταθμών. Έχουν δρομολογηθεί ανάλογα έργα σε ολόκληρη τη 
Στερεά Ελλάδα και Εύβοια.(Ελλοπία Θηβών, Κάρυστος). 
Τα έργα αυτά σχετίζονται με την περαιτέρω προώθηση της «πράσινης μετάβασης» καθώς 
θα αυξήσουν τη δυνατότητα σύνδεσης περισσότερων ΑΠΕ (αιολικών και φωτοβολταϊκών ) 
στο σύστημα. Βεβαίως, όπως έχει αποδείξει η ως τώρα πορεία της «πράσινης μετάβασης» 
στην πρωτοπόρο περιφέρεια της Στερεάς Ελλάδας, τα έργα αυτά δεν έχουν να κάνουν με 
την εξασφάλιση επαρκούς και φθηνού ρεύματος στο λαό αλλά της κερδοφορίας των 
επιχειρηματικών ομίλων σε βάρος του λαϊκού εισοδήματος. Συγκεκριμένα, μέσω των 
μπαταριών οι ενεργειακοί όμιλοι αποσκοπούν το ρεύμα που παράγεται από τις ΑΠΕ να 
μπορεί να πωλείται στις μέγιστες δυνατές τιμές στην ημερήσια αγορά του Χρηματιστηρίου 
Ενέργειας.  
Οι Σταθμοί Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.) αποτελούνται από μπαταρίες 
προϊόντων λιθίου. Αυτή είναι και η αιτία για την οποία δημιουργούν δικαιολογημένες 
αντιδράσεις καθώς οι εγκαταστάσεις αυτές εγκυμονούν κινδύνους για το περιβάλλον, για την 
υγεία και ασφάλεια των κατοίκων.  
Συγκεκριμένα: 



• Ενδεχόμενη φωτιά σε μονάδες αποθήκευσης μπαταριών λιθίου αντιμετωπίζεται 

εξαιρετικά δύσκολα. Πυρκαγιές σε αντίστοιχες μονάδες στο εξωτερικό το προηγούμενο 

διάστημα διήρκεσαν έως και τέσσερις ημέρες. Ακόμα, μια ενδεχόμενη τέτοια πυρκαγιά θα 

έχει ως συνέπεια την έκλυση τοξικού νέφους από την καύση των προϊόντων λιθίου με 

συνέπειες στην υγεία των κατοίκων, στο περιβάλλον, στα αγροτικά και κτηνοτροφικά 

προϊόντα των γύρω περιοχών. Η διεθνής επιστημονική κοινότητα έχει εκφράσει την αντίθεση 

της στην εγκατάσταση Σ.Α.Η.Ε. 

• Οι εγκαταστάσεις αυτές είναι ιδιαίτερα ογκώδεις, ακόμα και χωρίς την εκδήλωση 

πυρκαγιάς έχουν τον κίνδυνο διαρροών τοξικών υγρών, λαδιών και άλλων υλικών. 

Καταλαμβάνουν αρκετά στρέμματα και σε πολλές περιπτώσεις εγκαθίστανται κοντά σε 

οικισμούς, σε παραγωγικούς κάμπους, σε περιβαλλοντικά ευαίσθητες περιοχές. 

Σε αυτή την βάση, σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ, ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση. 

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 29 

 

Πριν από τη συζήτηση του  κατωτέρου θέματος έλαβε το λόγο η Δήμαρχος του Δήμου 

Αμφίκλειας – Ελάτειας  κα Αθανασία Στιβαχτή, τονίζοντας της ΑΡΝΗΤΙΚΕΣ επιπτώσεις 

που θα έχει η δημιουργία Μονάδας Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας με συσσωρευτές για 

τους κατοίκους και την περιοχή της. 

ΘΕΜΑ 8ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 
εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει   
 

ομόφωνα 
 

Αρνητικά   για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μονάδας 
Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας με συσσωρευτές μέγιστης ισχύος έγχυσης και 
απορρόφησης 349,6 M, στη θέση «Πουρναράκι ή Γιοφράκι», Δ.Ε. Τιθορέας, Δήμου 
Αμφίκλειας - Ελάτειας, Π.Ε. Φθιώτιδας της εταιρείας «Z STAR ΜΙΚΕ». 
Ο κος. Ταξίδης Χρήστος από την παράταξη Επιμένουμε στην Καρδιά της Ελλάδας 
τόνισε: Είναι γεγονός ότι η περιφέρειά μας έχει επωμιστεί ένα τεράστιο φορτίο από την 
εγκατάσταση των ΑΠΕ. 
Προφανώς υπάρχει ανάγκη αποθήκευσης της ενέργειας που παράγεται, όμως δεν 
μπορούμε να συνεχίσουμε έτσι ανεξέλεγκτα. 
Ακούγοντας την κα Δήμαρχο και επειδή γνωρίζω και την περιοχή συντάσσομαι με την 
άποψη του Δήμου πόσο μάλλον για το συγκεκριμένο έργο που είναι τεράστιο. 
Θα είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ.  
Ο κος. Γιαννόπουλος Ιωάννης  από την παράταξη Επιμένουμε στην Καρδιά της 
Ελλάδας τόνισε: Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ. 
Το έργο είναι τεράστιο και θα επιφέρει αρνητικές συνέπειες στην περιοχή.. 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας ψήφισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ τονίζοντας. 
Τα έργα εγκατάστασης Σταθμών Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.)   πρόκειται 
για έργα μπαταριών τα οποία έρχονται να λειτουργήσουν συμπληρωματικά στην ανάπτυξη 



των δεκάδων αιολικών σταθμών. Έχουν δρομολογηθεί ανάλογα έργα σε ολόκληρη τη 
Στερεά Ελλάδα και Εύβοια.(Ελλοπία Θηβών, Κάρυστος). 
Τα έργα αυτά σχετίζονται με την περαιτέρω προώθηση της «πράσινης μετάβασης» καθώς 
θα αυξήσουν τη δυνατότητα σύνδεσης περισσότερων ΑΠΕ (αιολικών και φωτοβολταϊκών ) 
στο σύστημα. Βεβαίως, όπως έχει αποδείξει η ως τώρα πορεία της «πράσινης μετάβασης» 
στην πρωτοπόρο περιφέρεια της Στερεάς Ελλάδας, τα έργα αυτά δεν έχουν να κάνουν με 
την εξασφάλιση επαρκούς και φθηνού ρεύματος στο λαό αλλά της κερδοφορίας των 
επιχειρηματικών ομίλων σε βάρος του λαϊκού εισοδήματος. Συγκεκριμένα, μέσω των 
μπαταριών οι ενεργειακοί όμιλοι αποσκοπούν το ρεύμα που παράγεται από τις ΑΠΕ να 
μπορεί να πωλείται στις μέγιστες δυνατές τιμές στην ημερήσια αγορά του Χρηματιστηρίου 
Ενέργειας.  
Οι Σταθμοί Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.) αποτελούνται από μπαταρίες 
προϊόντων λιθίου. Αυτή είναι και η αιτία για την οποία δημιουργούν δικαιολογημένες 
αντιδράσεις καθώς οι εγκαταστάσεις αυτές εγκυμονούν κινδύνους για το περιβάλλον, για την 
υγεία και ασφάλεια των κατοίκων.  
Συγκεκριμένα: 

• Ενδεχόμενη φωτιά σε μονάδες αποθήκευσης μπαταριών λιθίου αντιμετωπίζεται 

εξαιρετικά δύσκολα. Πυρκαγιές σε αντίστοιχες μονάδες στο εξωτερικό το προηγούμενο 

διάστημα διήρκεσαν έως και τέσσερις ημέρες. Ακόμα, μια ενδεχόμενη τέτοια πυρκαγιά θα 

έχει ως συνέπεια την έκλυση τοξικού νέφους από την καύση των προϊόντων λιθίου με 

συνέπειες στην υγεία των κατοίκων, στο περιβάλλον, στα αγροτικά και κτηνοτροφικά 

προϊόντα των γύρω περιοχών. Η διεθνής επιστημονική κοινότητα έχει εκφράσει την αντίθεση 

της στην εγκατάσταση Σ.Α.Η.Ε. 

• Οι εγκαταστάσεις αυτές είναι ιδιαίτερα ογκώδεις, ακόμα και χωρίς την εκδήλωση 

πυρκαγιάς έχουν τον κίνδυνο διαρροών τοξικών υγρών, λαδιών και άλλων υλικών. 

Καταλαμβάνουν αρκετά στρέμματα και σε πολλές περιπτώσεις εγκαθίστανται κοντά σε 

οικισμούς, σε παραγωγικούς κάμπους, σε περιβαλλοντικά ευαίσθητες περιοχές.  

Σε αυτή την βάση, σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ, ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση. 

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 30 

 
ΘΕΜΑ 9ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 
εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος 
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  κατά  
 

πλειοψηφία 
 
με  10 ψήφους υπέρ  και 1 ψήφο κατά του κου Μουτουσίδη Στέφανου την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την τροποποίηση της με α.π. 35760/25-
02-2022 [(ορθή επανάληψη 09-05-2022) και (ΑΔΑ: 6ΒΑΙΟΡ10-ΩΩΧ)] Απόφασης Έγκρισης 
Περιβαλλοντικών Όρων της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Θεσσαλίας – Στερεάς Ελλάδας, για 
το έργο με τίτλο: ‘’Φωτοβολταϊκός Σταθμός Ισχύος 251,904 MWp με Εσωτερική μη 
Αυτόνομη Μονάδα Αποθήκευσης, Ικανότητας 250MWhth, στη θέση ‘ΠΑΛΙΟΕΚΚΛΗΣΙΑ –
ΠΡΟΣΗΛΙΑ - ΑΜΠΕΛΙΑ’ του Δ.Δ. Αχλαδιάς, Δήμου Δομοκού, Π.Ε. Φθιώτιδας, Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας’’. 



 Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας ψήφισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ τονίζοντας. 
Τα έργα εγκατάστασης Σταθμών Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.)   πρόκειται 
για έργα μπαταριών τα οποία έρχονται να λειτουργήσουν συμπληρωματικά στην ανάπτυξη 
των δεκάδων αιολικών σταθμών. Έχουν δρομολογηθεί ανάλογα έργα σε ολόκληρη τη 
Στερεά Ελλάδα και Εύβοια.(Ελλοπία Θηβών, Κάρυστος). 
Τα έργα αυτά σχετίζονται με την περαιτέρω προώθηση της «πράσινης μετάβασης» καθώς 
θα αυξήσουν τη δυνατότητα σύνδεσης περισσότερων ΑΠΕ (αιολικών και φωτοβολταϊκών ) 
στο σύστημα. Βεβαίως, όπως έχει αποδείξει η ως τώρα πορεία της «πράσινης μετάβασης» 
στην πρωτοπόρο περιφέρεια της Στερεάς Ελλάδας, τα έργα αυτά δεν έχουν να κάνουν με 
την εξασφάλιση επαρκούς και φθηνού ρεύματος στο λαό αλλά της κερδοφορίας των 
επιχειρηματικών ομίλων σε βάρος του λαϊκού εισοδήματος. Συγκεκριμένα, μέσω των 
μπαταριών οι ενεργειακοί όμιλοι αποσκοπούν το ρεύμα που παράγεται από τις ΑΠΕ να 
μπορεί να πωλείται στις μέγιστες δυνατές τιμές στην ημερήσια αγορά του Χρηματιστηρίου 
Ενέργειας.  
Οι Σταθμοί Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.) αποτελούνται από μπαταρίες 
προϊόντων λιθίου. Αυτή είναι και η αιτία για την οποία δημιουργούν δικαιολογημένες 
αντιδράσεις καθώς οι εγκαταστάσεις αυτές εγκυμονούν κινδύνους για το περιβάλλον, για την 
υγεία και ασφάλεια των κατοίκων.  
Συγκεκριμένα: 

• Ενδεχόμενη φωτιά σε μονάδες αποθήκευσης μπαταριών λιθίου αντιμετωπίζεται 

εξαιρετικά δύσκολα. Πυρκαγιές σε αντίστοιχες μονάδες στο εξωτερικό το προηγούμενο 

διάστημα διήρκεσαν έως και τέσσερις ημέρες. Ακόμα, μια ενδεχόμενη τέτοια πυρκαγιά θα 

έχει ως συνέπεια την έκλυση τοξικού νέφους από την καύση των προϊόντων λιθίου με 

συνέπειες στην υγεία των κατοίκων, στο περιβάλλον, στα αγροτικά και κτηνοτροφικά 

προϊόντα των γύρω περιοχών. Η διεθνής επιστημονική κοινότητα έχει εκφράσει την αντίθεση 

της στην εγκατάσταση Σ.Α.Η.Ε. 

• Οι εγκαταστάσεις αυτές είναι ιδιαίτερα ογκώδεις, ακόμα και χωρίς την εκδήλωση 

πυρκαγιάς έχουν τον κίνδυνο διαρροών τοξικών υγρών, λαδιών και άλλων υλικών. 

Καταλαμβάνουν αρκετά στρέμματα και σε πολλές περιπτώσεις εγκαθίστανται κοντά σε 

οικισμούς, σε παραγωγικούς κάμπους, σε περιβαλλοντικά ευαίσθητες περιοχές.  

Σε αυτή την βάση, σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ, ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση. 
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ΘΕΜΑ 10ο:   Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη 
την εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και α) τη με αριθμ. 25/2025 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου του  Δήμου Δωρίδας με τα επισυναπτόμενα σε αυτή έγγραφα, β) το με 
αριθμ.299544/27-12-2024 έγγραφο του Δικηγορικού Γραφείου κ. Τρύφωνα Κόλλια & 
Συνεργατών γ) το με αριθμ. πρωτ 10/04-04-2025 της προέδρου της Πολιτιστικής 
Κίνησης ΄΄ Ο ΦΥΣΚΟΣ΄΄ κας Μολογιάννη Κωνσταντίνας (με το επισυναπτόμενο σε αυτό 
έγγραφο- απόψεις του Δικηγορικού Γραφείου κ. Τρύφωνα Κόλλια & Συνεργατών),  τα οποία 
αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση 
αποφασίζει 
 



ομόφωνα 
 
Αρνητικά   για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) την 
έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου:« Φωτοβολταϊκός 
Σταθμός  Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΦΣΠΗΕ)  ισχύος 269,23000 MWp και ΣΑΗΕ 
ωφέλιμης ισχύος 400 MWh στη θέση ‘Μαλανδρίνο’ και των συνοδών έργων, των Δ.Ε. 
Τολοφώνος και Λιδωρικίου, του Δήμου Δωρίδος, Π.Ε. Φωκίδας της Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας» της εταιρείας “CERO DEVELOPMENT HELLAS ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Α.Ε. ”, 
σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα. Αραβαντινού- Τζέ Μαρία Παγωνίτσα  από την παράταξη Επιμένουμε στην Καρδιά 
της Ελλάδας τόνισε: Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΗ και σύμφωνο με τις απόψεις του Δήμου Δωρίδος 
και των Τοπικών Φορέων τις περιοχής καθώς η κατασκευή του συγκεκριμένου έργου θα 
επιφέρει μεγάλη ποιοτική όχληση διότι είναι κοντά στους οικισμούς.  
Επίσης το συγκεκριμένο έργο είναι ένα κομμάτι από μια μεγαλύτερη επένδυση που 
κατατμίζεται  και δεν περιορίζεται μόνο σε αυτό που βλέπετε. 
Είχαμε ψηφίσει Αρνητικά σε κάτι αντίστοιχο στην περιοχή. 
Επίσης βρίσκετε μέσα σε ένα μεγάλο έργο που έχει δημοπρατήσει και συμβασιοποιήσει  η 
Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας το έργο του παραλίμνιου του Μόρνου. 
Ο κος. Δρόσος Παρασκευάς από την παράταξη Ενωτική Περιφερική Κίνηση τόνισε: 
Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ …Θα σταθώ σε δύο  τρία σημεία. 
Το έργο αγγίζει τα όρια του σκανδάλου.. θα κατέληγα στο θέμα τις νομικής συμπαράστασης  
προς τους δημότες από την Περιφέρεια διότι η περιοχή και όχι μόνο αρδεύεται από το 
Μόρνο.   
Δεν πρέπει να δώσουμε πλέον καμία άδεια για την κατασκευή του  Φ/Β  διότι βρίσκεται κοντά 
στη λίμνη του Μόρνου. 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας  τόνισε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και ξεκινάει από την 
αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της ενέργειας…. Στην 
απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι οδηγίες της, 
παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου κεφαλαίου…. 
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των ΑΠΕ 
ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης των 
Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική υποστήριξη.….σε 
συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας μας…. και την 
εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο, σύμφωνα με τις οδηγίες 
της Ε.Ε….οδηγεί σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την λαϊκή κατανάλωση και άρα στην 
μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών στρωμάτων 

Οδηγεί στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από τα 
μονοπώλια…..από ιδιώτες. 
Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών 
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα 
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.  
Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας 
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα. 
Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν 
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων 
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το 
καπιταλιστικό κέρδος. 
Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής ηλεκτρικής 
ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους χρησιμοποιούν 



σαν επενδυτική ευκαιρία…. Διαφωνούμε και με την εγκατάσταση φωτοβολταϊκών 
συστοιχιών, που χάριν του κέρδους δραστηριοποιούν ακόμη και μικρομεσαίους επενδυτές. 
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους. 
Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του 
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ. 
Σε αυτή την λογική αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο…… 
και, φυσικά, να τον κινητοποιήσουμε. 
Σε αυτή την βάση ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν 
πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…. 
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ΘΕΜΑ 11ο:    Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη 
την εισήγηση του Αναπληρωτή Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  τη με αριθμ. 321/28-11-2024 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου του  Δήμου Δελφών με τα επισυναπτόμενα σε αυτή έγγραφα τα 
οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

ομόφωνα 
 
Αρνητικά   για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ για την 
κατασκευή και λειτουργία του έργου «ΦΣΠΗΕ ισχύος 50 MW στη θέση «Μικρή Λεχοτίνια» 
με τα συνοδά έργα αυτού, Δ.Ε. Γαλαξιδίου, Δήμου Δελφών, Π.Ε. Φωκίδα, Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας» της εταιρείας «SUNSHINE 1 ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Α.Ε.»(σύμφωνα με την 
εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα. Αραβαντινού- Τζέ Μαρία Παγωνίτσα  από την παράταξη Επιμένουμε στην Καρδιά 
της Ελλάδας τόνισε: Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΗ. Υπάρχουν αρνητικές γνωμοδοτήσεις από πολλούς 
φορείς καθώς και από το Δήμο. Το έργο είναι σε τέτοιο σημείο που έχει προβλήματα… 
υπάρχει επίσης οπτική όχληση και λόγου της κατασκευής του έργου ΄΄ Θερμοπύλες 
Αντιρρίου΄΄..… όλα αυτά πρέπει να ληφθούν υπόψιν.  
Ο κος. Δρόσος Παρασκευάς από την παράταξη Ενωτική Περιφερική Κίνηση τόνισε: 
Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ … 
Δεν περίμενα ποτέ ότι στη σημερνή συνεδρίαση θα είχαμε αυτά τα προβλήματα ..  
Στο τεχνικό σκέλος με κάλυψε πλήρως η κα Αραβαντινού.. 
Το Γαλαξίδι είναι μια ζωγραφιά και με την κατασκευή αυτού του έργου θα υπάρχει οπτική 
όχληση  κ.λ.π. Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ και θα είμαστε απέναντι στην κατασκευή του. 
Ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση Στερεάς 
Ελλάδας  τόνισε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και ξεκινάει από την 
αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της ενέργειας…. Στην 
απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι οδηγίες της, 
παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου κεφαλαίου…. 
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των ΑΠΕ 
ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης των 
Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική υποστήριξη.….σε 
συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας μας…. και την 
εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο, σύμφωνα με τις οδηγίες 
της Ε.Ε….οδηγεί σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την λαϊκή κατανάλωση και άρα στην 
μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών στρωμάτων 



Οδηγεί στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από τα 
μονοπώλια…..από ιδιώτες. 
Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών 
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα 
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.  
Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας 
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα. 
Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν 
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων 
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το 
καπιταλιστικό κέρδος. 
Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής ηλεκτρικής 
ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους χρησιμοποιούν 
σαν επενδυτική ευκαιρία…. Διαφωνούμε και με την εγκατάσταση φωτοβολταϊκών 
συστοιχιών, που χάριν του κέρδους δραστηριοποιούν ακόμη και μικρομεσαίους επενδυτές. 
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους. 
Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του 
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ. 
Σε αυτή την λογική αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο…… 
και, φυσικά, να τον κινητοποιήσουμε. 
Σε αυτή την βάση ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν 
πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…. 
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Ύστερα από τα παραπάνω, λύνεται η συνεδρίαση στις  12.50 μ.μ. και  συντάχθηκε το 
πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα μέλη, ως ακολούθως 
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